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Szám: K.83-6/2010. 

J E G Y Z İ K Ö N Y V  

Készült:  Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 2010. március 25-én 
17 óra 30 perckor kezdıdı rendes, nyílt ülésérıl. 

Az ülés helye: Mővelıdési Ház, Kislıd (8446 Kislıd, Hısök tere 2.) 

Jelen vannak: 

 Somogyi Anna polgármester 

 Adonyi Józsefné képviselı 

 Kissné Krámli Gabriella képviselı 

 Kléri Gyula képviselı 

 Marosi Ödön képviselı 

 Széplábi Ferenc képviselı   

 Üregi Éva képviselı 

Tanácskozási joggal jelen van: 

 dr. Szivák Péter körjegyzı 
 

Igazoltan távol maradt:   

 Dr. Lóderer Alajos képviselı 

 Juhász Ervin képviselı 

 Magvas Antal képviselı  

Somogyi Anna polgármester: 
Tisztelettel köszöntöm a Képviselı-testületet. Megállapítom, hogy a képviselı-testületi ülésen 
a 10 fı képviselıbıl 7 fı jelen van, az ülés határozatképes, így azt megnyitom. 

Kettı dolgot szeretnék megbeszélni veletek. Az egyik az a 2010. évi közbeszerzési terv 
elfogadása, a másik pedig a Helyi Építési Szabályzat módosítása. A napirenddel kapcsolatban 
van valakinek észrevétele, hozzászólása? 

Amennyiben nincs, szavazásra bocsátom a kérdést! 

Aki a napirenddel egyetért, kérem emelje fel a kezét! 

Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül az ülés 
napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 
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Napirend: 
 

1.) A 2010. évi közbeszerzési terv elfogadása. 
     Elıadó: dr. Szivák Péter körjegyzı 

2.) A településrendezési eszközök módosítása. 
     Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

 

Napirendi pontok tárgyalása: 

1.Napirendi pont: 

A 2010. évi közbeszerzési terv elfogadása. 
Elıadó: dr. Szivák Péter körjegyzı 

Somogyi Anna polgármester: 
Az elmúlt évhez hasonlóan ebben az évben sem tervezünk közbeszerzési eljárást lefolytatni, 
ami azt is jelenti, hogy elıreláthatólag nem lesz közbeszerzési értékhatárokat elérı értékő 
beruházásunk. Az ide év fı beruházása a Mővelıdési Ház külsı felújítása lassan befejezıdik, 
másra idén nem biztosít keretet a költségvetésünk. 

dr. Szivák Péter körjegyzı 
Amennyiben pályázati forrásból az Önkormányzatnak sikerül pénzt szerezni, és közbeszerzési 
értékhatárt elérı értékő beruházást megvalósítani, módosítanunk kell elıtte a közbeszerzési 
tervet. 
 
Marosi Ödön képviselı: 
Akkor reméljük, hogy elıkerül még ez a téma ebben az évben. 
 
dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Igen. A közbeszerzési törvény által meghatározott egybeszámítási szabályra kell majd utána 
figyelnünk, mert az adott évben megvalósított építési beruházásaink összessége nem érheti el a 
15 millió forintot. 

Somogyi Anna polgármester: 
Aki egyetért azzal az Önkormányzat 2010. évi közbeszerzési tervének elfogadásával, kérem 
emelje fel a kezét! 

A Képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 12/2010.   (III. 25.) 
számú határozata 

Kislıd Község Önkormányzatának Képviselı-testülete a 2010. évi 
közbeszerzési tervet a határozat 1. sz. melléklete szerint elfogadja.  

A Képviselı-testület felkéri a Körjegyzıt, hogy a Közbeszerzési terv 
nyilvánosságra hozataláról és annak folyamatos vezetésérıl gondoskodjon. 

Felelıs: dr. Szivák Péter körjegyzı 
Határid ı: folyamatos 
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2. Napirendi pont: 

A településrendezési eszközök módosítása. 
Elıadó: Somogyi Anna polgármester 

Somogyi Anna polgármester: 
Két évvel ezelıtt már volt szó arról, hogy a település közigazgatási területén szélerımő-parkot 
hozna lére egy vállalkozó. Akkor nem sikerült a szükséges engedélyeket beszerezni, most 
viszont sikerrel járt a vállalkozó, és megkapta a vonatkozó engedélyeket. A szélerımő-park 
létesítéséhez szükség van a rendezési tervünk módosítására 

Somogyi Anna polgármester: 
A háziorvosi állásra kiírt pályázatunkra két pályázat érkezett, Dr. Horváth Kataliné és Dr. 
Palotás Andrásé. Tisztelettel köszöntöm Dr. Horváth Katalin pályázót, aki meghívásunkat 
elfogadva a mai testületi ülésen megjelent. 

Dr. Horváth Katalin:  
Köszönöm szépen a meghívást, én is üdvözlök mindenkit. 

dr. Szivák Péter körjegyzı: 
Dr. Palotás András pályázatából hiányzik az egészségügyi államigazgatási szervnek a 
mőködtetési jog meglétérıl, vagy az engedélyezés feltételei fennállásáról szóló igazolása, ezért 
a pályázati anyaga érvénytelennek minısült. Lényegében az itt megjelent Dr. Horváth Katalin 
pályázatának elfogadásáról, illetve a pályázati eredménytelenné nyilvánításáról dönthet ma a 
Testület. 

Somogyi Anna polgármester: 
Kérem a Testület tagjait, hogy amennyiben van kérdésük a pályázóhoz, tegyék azt fel! 

Marosi Ödön képviselı: 
A jelenlegi háziorvostól is kaptunk információkat Önrıl, illetve a munkájáról vonatkozóan. 
Nagyon örült a Doktor Úr annak, hogy személyesen is meg tetszett ıt keresni, és egyébként is 
csak pozitív dolgokat tudott elmondani. 

Dr. Horváth Katalin:  
Természetes volt számomra, hogy személyesen is felveszem a kapcsolatot a pályázatot kiíró 
Önkormányzat képviselıjével, illetve a jelenlegi háziorvossal. Miután eldöntöttem, hogy 
jelenlegi munkahelyemrıl eljövök, sorra vettem a lehetıségeket. Szerettem volna Bakonyjákó 
30 kilométeres körzetén belül elhelyezkedni, ahonnan napi ingázással elláthatom a 
feladatomat. A Kislıd és Bakonyjákó közötti távolság kicsi, nincs 15 kilométer, illetve a 
kislıdi lakosság összetétele hasonlóságot mutat a jelenlegi munkahelyemen ellátottakkal, 
akikkel nagyon jól megtaláltam az összhangot. Ez volt az a két fı ok, ami miatt ide nyújtottam 
be a pályázatomat. Jelenleg másik állásra nem is pályázok, elsısorban ide szeretnék jönni 
dolgozni. Optimálisnak tartom a betegek számát is, nagyobb körzetben nem lehetne az egyes 
betegek útját annyira alaposan irányítani, ami nekem fontos, sıt elengedhetetlen a betegek 
ellátása során. 

Marosi Ödön képviselı: 
Hosszú távon gondolkodik a kislıdi háziorvosi praxis betöltésével kapcsolatban? 
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Dr. Horváth Katalin:  
Igen, mindenképen. Ahogyan már említettem Bakonyjákón lakunk a családommal, ahonnan 
nem szeretnénk elköltözni. A kislıdi elhelyezkedéssel a helyben maradásunk megoldott lenne. 
Szeretném a segítségüket kérni abban, hogy esetleges megbízásom esetén a jelenlegi 
praxisomban lévı betegek közül, akik szeretnének, átjelentkezzenek a kislıdi körzetbe. Több 
ilyen irányú megkeresését is kaptam a napokban. Mindenkinek elmondtam, hogy szabad orvos 
választás van, de területi ellátási kötelezettségem nincsen. Elmondtam nekik, hogy amennyiben 
Kislıdön rám esik a választás, úgy meg fogom beszélni ezt a kérdést az Önkormányzattal, és 
csak utána fogok konkrét választ adni. 15 év hosszú idı, ennyi idı alatt kialakul egyfajta 
kötödés az emberekben, illetve félnek a bizonytalantól, jelenleg még nem tudni, hogy ki fog a 
helyembe lépni. Akik esetleg átjönnek, azoknak vállalniuk kell, hogy munkaidımben Kislıdön 
fogok lenni, meg kell oldaniuk az utazást, szóval áldozatokkal fog járni részükrıl. 

Somogyi Anna polgármester: 
Ahogyan Ön is említette, szabad orvos választás van, úgyhogy én személy szerint nem látom 
akadályát annak, hogy Bakonyjákóról, aki úgy gondolja, átjelentkezzen a kislıdi háziorvosi 
körzetbe. Anyagilag kimondottan kedvezı lenne, ha megemelkedne a kártyaszám. 

Dr. Horváth Katalin:  
El szeretném még mondani, hogy nagyon örülök annak, hogy átmenetileg a Doktor Úr felesége 
mellettem marad. Helyismerettel rendelkezı munkatárs nélkül valószínőleg teljesen el is 
veszne az ember egy teljesen új körzetben. Elızı munkahelyemen is nagyon nagy hangsúlyt 
fektettem a megelızésre, amit itt is szeretnék folytatni. Ennek ugye anyagi háttere is van, 
amivel kapcsolatban szeretnék majd megválasztásom esetén egyeztetni az Önkormányzattal. 
Mindez azonban nem csak pénz, hanem hozzá állás, és együttmőködés kérdése is. 

Somogyi Anna polgármester: 
Én is örülök, hogy a Doktor Nı személyében a képzett szakember, egy szimpatikus 
egyéniséggel párosul. Ha nincs más hozzászólás, akkor szavazásra bocsátom a kérdést! 
Aki egyetért azzal, hogy a Kislıd I. számú vegyes háziorvosi körzet háziorvosi feladatainak 
közalkalmazottként történı ellátásával Dr. Horváth Katalint bízzuk meg, kézfeltartással jelezze 
azt! 

A Képviselı-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a következı határozatot hozta: 

Kislıd Község Önkormányzata Képviselı-testületének 13/2010. (III. 25.) 
számú határozata 

Kislıd Község Önkormányzatának Képviselı-testülete úgy dönt, hogy a 
település külterületének Ajka Város Önkormányzatával határos részén 
létesülı szélerımő-park megvalósítása érdekében kezdeményezi a 2/2008. 
(IV.1.) rendelettel elfogadott helyi építési szabályzat módosítását. A 
Szabályzat módosításának költségeit 400.000 Ft (azaz négyszáz-ezer forint) 
összeg Önkormányzat számlájára történı utalással a szélerımő-parkot 
létrehozó Bakony Szélerımő Kft. állja. 

A Képviselı-testület felhatalmazza a Polgármestert a tervezéssel kapcsolatos 
feladatok ellátására, a szükséges szerzıdések aláírására. 

Felelıs: Somogyi Anna polgármester 
Határid ı: folyamatos 



 5

 

Somogyi Anna polgármester: 
A nyílt testületi ülést ezennel bezárom. (17.30.) 

Kislıd, 2010. március 30. 

 

 

 

 

 

 

    Somogyi Anna   dr. Szivák Péter 
 polgármester körjegyzı 


